
Александар Вучић: У октобру ћемо са италијанским партнерима разговарати о будућности "Фијата" у Србији
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Премијер Србије Александар Вучић најавио је у Крагујевцу да ће у октобру разговарати
са извршним директором ФЦА групације Алфредом Алтавилом и да ће тада јасније
сагледати будућности Фијата у Србији.
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  Заједничком послу Србије и Фијата у Крагујевцу, како је рекао Вучић, погодовала бистабилнија ситуација у Италији и изразио очекивање да ће тако и бити.    На питање да ли ће после истека уговора бити потписан нови уговор о улагањимаСрбије у компанију ФЦА и наставку стратешког партнерства са Фијатом, Вучић је рекаода не може ништа да гарантује.     "Не могу да гарантујем ништа, али изражавам наду и уверење да ће то бити случај и мићемо вредно да радимо", рекао је он.     На питање да ли ће се производити још неки модел возила у Крагујевцу, Вучић је рекаода то није уговорна обавеза италијанске компаније.     "Радимо вредно на томе, разговарам са Алавилом, али не могу ништа јавно да кажем",рекао је он.    Вучић је казао да очекује да за месец или два буду завршени преговори о доласку једневелике немачке компаније у Крагујевац која ће производити делове за аутомобиле изапослити 1.000 људи. Најавио је инвестицију у Крагујевцу и једне мање немачкекомпаније, као и једне италијанске.     Додао је да се немачка компанија премишља да ли да отвори погон у Врању, Лесковцу,Крушевцу, Краљеву или Крагујевцу и да он "навија" за Краљево.  Продужење уговора    Премијер Србије изразио је уверење да ће са "Фијатом" бити продужен уговор наконњеговог истека. На питање новинара да прокоментарише то што са Фијатом 31.децембра 2018. истиче уговор, шта ће бити после тога и да ли ће влада у међувременупотписати нови уговор, Вучић је истакао да ће Влада Србије вредно радити на томе дасе то догоди.    "Фијат" је за Србију од пресудног значаја    У фабрици аутомобила у Крагујевцу данас је представљен нови, редизајнирани модел"фијата 500Л”, а том догађају поред представника компаније "Фијат", присуствује ипремијер и новоизабрани председник Србије Александар Вучић.    Модел је представила нови фијат 500 Л у кругу фабрике у Крагујевцу, а премијер Вучићга је испробао тако што се њиме довезао до фабричке капије.  Премијер Србије каже да "Фијат" значи три одсто БДП Србије, и осам одсто извозаСрбије.    Грађани Србије да купују "фијат"    - Где год видимо овај ауто, кажемо да је наш, да га производимо у нашем Крагујевцу.Ове три верзије новог модела, делују модерно, луксузно, и верујем да ће пронаћи пут натржишту. Моја је обавеза да позовем грађане Србије да се одлуче, када купују, баш зањега. То сам видео у Јапану, где сваки град који производи аутомобиле, то исто ради засвоје суграђане. Тако помажу своје фабрике и економију - рекао је Вучић.    

  Он је навео да "Фијат" јесте нешто што је за Србију од пресудног значаја. Такође, рекаоје и да ће наставити да се бори за извоз "фијата" у Русију, и да је то исто пренеоруководству компаније, као и да су до сада завршене две рунде техничких преговора.    Договор са Русима    - Нема обећања, јер то не зависи од нас, већ од наших партнера - рекао је Вучић, али идодао да верује да ће то бити завршено пре краја године.    Како је навео, када се то догоди, Србија ће бити другачије позиционирана на"Фијатовој" мапи, и на мапи других произвођача аутомобила као земља која може даизвози на трећа тржишта без царинских ограничења.    Сарадња са другим земљама    - Покушаћемо да направимо и уговоре владе са владом са другим земљама око извоза"фијата", јер ће то олакшати позицију крагујевачких радника и гарантовати успешностпроизводње - рекао је Вучић.    За своје будуће инвестиције, поручио је премијер руководству, копмпанија увек може дарачуна на најширу подршку Владе Србије, како кроз подстицаје и субвенције, тако и насваки други начин.    Премијер је додао и да је влада, после тешких мера фискалне консолидације, успела дадоведе државу у ред земаља у којима су јавне финансије под пуном контролом.    - Данас имамо новац којим можемо да помогнемо развој српске индустрије. Крагујевацнеће остати сам, биће успешан индустријски центар, у који ће бити уложено још многоновца - рекао је он.    Најпродаванији модел    Директорка "Фијата" у Крагујевцу Силвија Вернети, каже да се данас прослављапочетак производње новог модела 500Л, што је нови корак у развоју "Фијата Србија".    Извршни директор "Фијат Групације" Алфред Алтавила казао је да је један од најбољепродаваних модела управо "Фијат 500 Л", чија је производња почела пре неколикогодина у Србији.    - Створили смо динамичну фабрику, за коју се људи поносе да је назову својом. Водећисмо српски произвођач у извозу и највећа инвестиција у Србији. Она је једна однајмодернијих у Србији, и стално се обнавља - рекао је Алтавила.    Како је истакао, многе друге фирме, везане за "Фијат", такође су дошле да раде уКрагујевац, а већина делова који се користе у производњи овог модела, производи се уСрбији.    Алтавила је, по завршетку свечаног почетка серијске производње новог модела,премијеру Александру Вучићу поклонио макету "фијата 500 Л", а шеф српске владеИталијану књигу о Србији.    Поред челника компаније и премијера Вучића, почетку производње новог моделаприсуствовали су у поједини чланови владе, попут министара Расима Љајића и ЗоранеМихајловић.    Како су нагласили из "Фијата", нови модел 500Л је наследник најбоље продаваногмалог вишенаменског возила у Европи.    - Крагујевац је обезбедио квалификовану радну снагу и јаку индустријску подршку, аВлада Србије је била посвећени партнер, док је групација "Фијат" донела своје богатоглобално знање, ресурсе и омогућила приступ тржиштима - истакао је Алтавила.  Вучић провозао Силвију Вернети у новом "фијату"    Премијер и изабрани председник Србије Александар Вучић провозао је данас у новомфијату Силвију Вернети, директорку ЕМЕА и "Фиат Србија".    
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  Вучић и Вернети бораве данас у Крагујевцу, где ће присуствовати свечаности поводомпочетка производње новог модела "фијат 500Л".    

  Шта је ново?    Нови "фијат 500Л" има укупно 40 одсто нових компонената, и чак три идентитета:"Урбан", "Црос" и "Wагон".    Мотори који највише одговарају посебним потребама купаца изабрани су за различитеидентитете модела. Сви мотори су у складу су са Еуро 6 стандардима и комбинујуперформансе и економичну потрошњу горива.    "Фијат" највећи извозник    Компанија "Фијат Крајслер аутомобили" (ФЦА) основана је 2008. године, и у већинскомје власништву италијанског "Фијата" који поседује 67 одсто акција, а Влада Србије имаудео од 33 одсто.    Нова фабрика ФЦА у Крагујевцу је отворена априла 2012. године и до сада је у њуинвестирано више од 1,3 милијарде евра, од чега 850 милиона у опрему. ФЦА је 2016.године извезао аутомобиле у вредности око 1,1 милијарде евра и највећи је извозник уСрбији.  (Бета, Блиц)   
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